
 
 

BOZERAMAILEEN BATZORDEAREN AKTA                ACTA DE JUNTA DE PORTAVOCES 

2024ko ekainaren 20an, arratsaldeko 

13:30´tan, egindako eta honako pertsona 

hauek osatutako Bozeramaileen Batzordeak: 

 

 

Ana Telleria 

(Jon Iraola Alkatearen ordez) 

Josu Mendicute 

Arantza Mata 

Isabel Fernández 

 

 

 

Honako akordio hauek hartu zituen: 

 

 

1.- EH BILDU udal taldeak aurkeztutako 

mozioa, Eibarko Eskola Kirolaren egoera 

aztertzeko.  

Udal Osoko bilkurara eramatea erabaki da. 

2.-Berdintasun Batzordeak aurkeztutako 

proposamena 

Ez da akordiorik lortu, eta bertaratuek 
ekainaren 26an, 12:00etan, egingo den 
Batzar berri baterako deia egin dute, 
proposamenari erantzun aurretik irizpide 
batzuk adosten saiatzeko. 
 
 
EAJ-PNVko bozeramaileak gogorarazi du 
azken Batzarrean haurreskolen gaia 
aztertzea erabaki zela, eta Ana Telleriak hala 
izan zela erantzun dio, baina Alkatea izan 
dela LABen mozioarekin lotutako datuak 
eskatzen aritu dena, eta bera ez dagoenez, 
gaia mahai gainean geratzen dela.  
 
Bestalde, EH-BILDUko bozeramaileak 
gainerakoei LABek berriro erregistratuko 
duela mozioa jakinarazi die, uztaileko Osoko 
Bilkuran eztabaida dezaten.  

La Junta de Portavoces, en sesión celebrada 

el  20 de junio de 2024 a las 13:30 horas y 

con la presencia de: 

 

 

Ana Telleria  

(En sustitución de Alcalde Jon Iraola 

Iriondo) 

Josu Mendicute 

Arantza Mata 

Isabel Fernández 

 

 

 Adoptó los siguientes acuerdos: 

 

 

1.- Moción presentada por el grupo 

municipal EH BILDU, para analizar la 

situación del Deporte Escolar en Eibar 

Decide elevarse al Pleno. 

2.- Propuesta presentada por la Comisión 

de Igualdad 

No se llega a un acuerdo y los asistentes 

emplazan a una nueva Junta que se 

celebrará el día 26 de junio a las 12:00h, para 

intentar acordar unos criterios antes de 

responder a la propuesta. 

El portavoz de EAJ-PNV recuerda que en la 

última Junta, se acordó tratar el tema de las 

haurreskolas a lo que Ana Telleria responde 

que efectivamente así fue, pero, que es el 

Alcalde quien ha estado solicitando datos 

relacionados con la moción de LAB y al no 

estar él, el tema queda sobre la mesa. 

Por su parte, la portavoz de EH-BILDU, 

informa al resto de que LAB volverá a 

registrar la moción para que sea debatida en 
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Testu berriak Eibarko egoerari buruzko 
datuak izango ditu. 
 
 
 
 
 

 
 
Eta 14:00ak izanik, gainerako gairik ez 
zegoenez, alkateak amaiera eman dio 
bilerari. 
 

 

el Pleno de Julio. El nuevo texto aportará 

datos sobre la situación en Eibar. 

 

 

 

Y siendo las 14:00 horas, y no habiendo más 

asuntos que tratar, el alcalde levanta la 

sesión. 

 

 

 

 

 

  

 


